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ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ

ΠΡΟΣ: Τον Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών κ. Χρήστο Σταϊκούρα
ΘΕΜΑ: Αποκατάσταση αδικίας σε δικαιούχους του Προγράμματος «Κινούμαι Ηλεκτρικά - Β’
Κύκλος»

Αξιότιμε κύριε Υπουργέ,

Στις 29 Οκτωβρίου 2024, στο πλαίσιο του Κοινοβουλευτικού Ελέγχου, κατατέθηκε η με αριθμό
πρωτοκόλλου 486 Ερώτηση σχετικά με το πρόβλημα που αντιμετωπίζουν ενδιαφερόμενοι του
προγράμματος «Κινούμαι Ηλεκτρικά – Β’ Κύκλος», οι οποίοι δεν κατάφεραν να υποβάλουν την
αίτησή τους, λόγω μη διαθεσιμότητας χρηματικών πόρων ήδη τρεις μήνες πριν την τυπική
ημερομηνία λήξης του Προγράμματος στις 30 Απριλίου 2024.
Στις 12 Δεκεμβρίου 2024 με την με αριθμό πρωτοκόλλου 215025/11.11.2024 απάντηση από το
Υπουργείο, μεταξύ άλλων αναγνωρίστηκε το πρόβλημα που προέκυψε με την άμεση εξάντληση των
χρηματικών πόρων, ενώ ήταν σε εξέλιξη το πρόγραμμα «Κινούμαι Ηλεκτρικά - Β’ Κύκλος». Το
γεγονός αυτό είχε ως αποτέλεσμα οι ενδιαφερόμενοι πολίτες να μην μπορούν να υποβάλλουν αίτηση,
μένοντας εκτός διαδικασίας.
Επιπρόσθετα, το νέο πρόγραμμα «Κινούμαι Ηλεκτρικά - Γ’ Κύκλος» που ξεκίνησε από τον Ιούνιο του
2024 προβλέπει αναδρομικότητα μόνο για ένα μήνα, δηλαδή από την 1 Μαΐου 2024, αποκλείοντας
έτσι όσους είχαν ήδη προβεί σε αγορά ηλεκτρικού οχήματος κατά τη διάρκεια που το Πρόγραμμα
«Κινούμαι Ηλεκτρικά - Β’ Κύκλος» δεν δεχόταν άλλες αιτήσεις ελλείψει χρηματικών πόρων.
Επιπλέον, στην απάντηση του Υπουργείου στην προαναφερθείσα Ερώτηση αναφέρονταν ότι η αγορά
ή μίσθωση οχήματος πριν την υποβολή αίτησης δεν συνάδει με τους όρους της Προκήρυξης, καθώς
αρχικά απαιτείται η υποβολή προσφοράς, η οποία ελέγχεται και εγκρίνεται πριν την υποβολή των
δικαιολογητικών πληρωμής από τον αιτούντα. Ωστόσο, ο παραπάνω ισχυρισμός δημιουργεί εύλογα
ερωτήματα, δεδομένου ότι στα δύο τελευταία προγράμματα προβλεπόταν αναδρομικότητα, κάτι το
οποίο υποδεικνύει ότι η υποβολή τιμολογίου μπορούσε να γίνει και για αγορές που έγιναν πριν την
υποβολή της αίτησης. Έτσι, γίνεται άμεσα αντιληπτό ότι τόσο ιδιώτες όσο και επαγγελματίες λόγω
επαγγελματικών ή άλλων αναγκών τους, προέβησαν άμεσα σε αγορά οχήματος χωρίς να έχουν τη
δυνατότητα να περιμένουν.
Ως εκ τούτου, κρίνεται σκόπιμο και αναγκαίο, να εξεταστεί η επέκταση της αναδρομικότητας του
προγράμματος «Κινούμαι Ηλεκτρικά – Γ’ Κύκλος», ούτως ώστε να καλυφθεί το χρονικό διάστημα
κατά το οποίο το προηγούμενο πρόγραμμα είχε αντικειμενικές δυσλειτουργίες, που εμπόδισαν τους
δικαιούχους να υποβάλουν την αίτηση για επιδότηση.
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Ενόψει των ανωτέρω ερωτάται ο αρμόδιος κ. Υπουργός:
1) Σε ποιές ενέργειες προτίθεστε να προβείτε προκειμένου να επιλυθεί το ως άνω πρόβλημα;
2) Προτίθεστε να επεκτείνετε την αναδρομικότητα του προγράμματος «Κινούμαι Ηλεκτρικά – Γ’
Κύκλος», ώστε να μπορέσουν να υποβάλουν αίτηση όσοι αγόρασαν ηλεκτρικά οχήματα κατά τη
διάρκεια του Β’ Κύκλου και δεν έλαβαν επιδότηση λόγω εξάντλησης των χρηματικών πόρων;

Με εκτίμηση,
Αναστάσιος Νικολαΐδης
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